
 

10.5. PET RESULT  U10 U10 p. 79 GRAMMAR + GR p.125  POSSESSIVE FORMS 

1. Jsou tyto učebnice tvé? Ne, ty učebnice jsou její. 

    Are these textbooks yours? No, these textbooks are hers. 

2. Tyto klíče nejsou jejich. Jsou vaše? Ano, jsou naše, děkujeme. 

     These keys are not theirs. Are they yours? Yes, these are ours, thank you. 

3. Jak se jmenuje tvůj manžel? Můj manžel se jmenuje Tomáš. 

    What’s your husband’s name? My husband’s name is Tomáš. 

4. Jaká je představa tebe a tvého manžela o ideálním autě?  

    Já a můj manžel nemáme představu o ideálním autě. 

    What is your and your husband’s idea of an ideal car? 

     Me and my husband don’t have any idea of an ideal car. 

5. Je tamten svetr její? Ne, ten je můj. 

    Is that sweater hers? No, that one is mine. 

6. Jak se ti líbí můj účes? Tvůj účes je velmi originální, ale můj se mi líbí víc. 

    How do you like my hairstyle? Your hairstyle is very original, but I like mine better. 

7. Myslíš, že jde jasně poznat, že vaše děti jsou potomci tebe a tvého manžela?  

    Ano, myslím, že jde jasně poznat, že je naše dcera moje a mého manžela. 

    Do you think it is clear to recognize that your children are your and your husband’s descendants? 

    Yes, I think it is clear to recognize that our daughter is mine and my husband’s. 

8. Jsou pokoje tvých dětí vždy uklizené? Ne, pokoje mých děti jsou většinou neuklizené. 

    Are your children’s rooms always tidy? No, my children’s rooms are usually messy. 

9. Můžeš používat počítač tvého kolegy v práci? Ne, v práci používám jen svůj. 

    Can you use your colleague’s computer at work? No, I only use mine at work. 

10. Chtěla bys pracovat jako sekretářka tvého šéfa?  

      Ano, ráda bych pracovala jako sekretářka mého šéfa. 

      Would you like to work as your boss’s secretary? 

      Yes, I would be happy to work as my boss’s sceretary. 

11. Jsou tamty úkoly jejich? Ne, ty jsou naše. 

      Is that their homework? No, that is ours. 

12. Kde jsou jejich úkoly? Jejich úkoly jsou v kabinetě. 

       Where is their homework? Their homework is in the office. 

 

 

 

 

 

 

 


